

**OPENBARE BESLUITENLIJST
PRESIDIUM
19 NOVEMBER 2024**

Locatie: Vergaderruimte Stuurhut

Aanwezig: Jaco Brand, René Zonnebeld, Herman Verweij, Arco Strop, Jacco Schook, Jako Sterrenburg, Jan Willem Boersma (voorzitter), Ingrid de Gruijter (griffier)

OPENING

1 Opening en vaststellen agenda

De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering. De voorzitter meldt dat de zittingen over de schietpartij bij Tro Tardi zijn gestart, dit is zwaar voor de betrokkenen. Verder doet de voorzitter een mededeling over een controle/handhaving op het industrieterrein.

Herman Verweij en Jaco Brand hebben een mededeling over hun fracties.

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2 Vaststellen verslag presidium 1 oktober 2024

p4 Voorraadagenda: In vorige vergaderingen is door Jacco Schook melding gemaakt van het ontbreken van dossiers. Op basis van het verslag van 1 oktober heeft geen terugkoppeling plaatsgevonden vanuit het college over de missende stukken en over de gestelde vragen.

Nav de rondvraag:

overzicht ambtenaren: griffier en gemeentesecretaris hebben dit afgestemd. Voorstel is om na de aanpassingen in de organisatiestructuur dit te delen met het presidium. Het is nadrukkelijk niet de bedoeling dat raadsleden rechtstreeks contact opnemen met ambtenaren, dit loopt via de griffie (bewaken coördinatie).

Werkgroep betrekken inwoners: René Zonnebeld vervangt Wim van Krimpen. Verder hebben zich geen nieuwe leden gemeld. Oproep aan de fracties om iemand te leveren.

Reanimatietraining: de training gaat door, maar het aantal aanmeldingen is niet heel hoog. Suggestie is om de uitnodiging breder te doen en eventueel collegeleden hier bij uit te nodigen.

De besluitenlijst wordt vastgesteld.

KOMENDE RAADSRONDE

3 Evaluatie vergaderingen en bijeenkomsten

2 oktober gezamenlijke radenbijeenkomst met Molenlanden: Inhoudelijk goede bijeenkomst, beperkte interactie.

8 oktober BIO Buurkracht: goede, informatieve bijeenkomst.

15 oktober commissies: Als rode draad blijft het onderwerp Communicatie ongemakkelijk.

22 oktober werkbijeenkomst: Kritisch zijn op vorm/opzet van dergelijke bijeenkomsten.

Goed definiëren wat de rol van de wethouder/ondersteuning ambtelijke organisatie hierbij kan/moet zijn.

12 november Begrotingsraad: Goede opzet, met maaltijd/schorsing na eerste termijn raad.

Wenselijk om dat bij de Algemene Beschouwingen in juli ook zo te doen. 1e termijn college

was lang, mede door vragen vanuit de raad. De evaluatie van de Verenigingsadviseur (al eerder naar gevraagd) komt te laat, nu de begroting al is vastgesteld, dat was ongemakkelijk in de vergadering.

De voorzitter vraagt reflectie op zijn rol bij het aanvragen van interrupties op inbreng college. Het zou kunnen helpen als in de reactie van de portefeuillehouders gewerkt wordt met tussenkopjes/thema's om het meer te structureren. Gezien de hoeveelheid (diverse) vragen, was dat nu wat lastiger in te vullen. Verder blijft het spreken via de voorzitter een punt van aandacht en discipline.

4 **Voorraadagenda**

Raadsronde december:

Verordening Beschermd wonen mist, in toelichting staat vermeld waarom maar in het schema staat nog 'moet in raad december'.

Beleid windmolens staat in het schema op december, mist bij de stukken.

Overige:

Nokkenwiel (eerder aangegeven) ontbreekt.

RIB Sporttarieven: gaat niet alleen over Souburgh, maar over alle buitensport.

Standplaatsenbeleid/woonwagenbeleid: plan heeft ter inzage gelegen, raad wil graag op de hoogte worden gesteld over stand van zaken en eventueel ingediende zienswijzen.

Wat is de reden dat de evaluatie verenigingsadviseur pas in februari 2025 komt?

Presidium wil graag een reactie van de portefeuillehouders op de bovenstaande punten.

Presidium zou graag de overzichten van Raadsvoorstellen en RIB's weer samengevoegd zien. Griffie neemt dit op met de gemeentesecretaris.

5 **Aanstaande vergaderingen en bijeenkomsten**

Commissie Bestuur en Samenleving 3 december:

Bij de voorstellen:

diverse aanpassingen verordening W&I, leges en belastingverordeningen, zienswijze op de 8e wijziging GR DG&J komt de agenda notificatie 'presidium adviseert dit voorstel door te geleiden als hamerstuk naar de raad van 17 december'.

Te bespreken:

3e Bestuursrapportage

Doorontwikkeling bestuurlijke samenwerking (griffie past het aan, is doorgestuurd als voorstel, maar dit betreft een RIB met onderzoeksrapport als bijlage).

Beantwoording schriftelijke vragen D66 kinderburgemeester

Beantwoording schriftelijke vragen CDA huisvesting arbeidsmigranten.

Over de 3e Burap heeft Jacco Schook een opmerking over de tabel in h2, over Grote Beer/Helling. Griffie zoekt dit uit.

In de commissie Bestuur en Samenleving van 17 september is informatie toegezegd over de situatie en voortgang Molenzicht. Het presidium wenst dit onderwerp op 3 december te agenderen, indien nodig in beslotenheid aansluitend aan de commissie. Griffie stemt dit af. Jaco Brand is voorzitter.

Commissie Grondgebied 3 december:

Te bespreken:

Aanpassen volgorde, start met Vaststelling wijziging Omgevingsplan Polderstraat 9. De indieners van een zienswijze zullen door de griffie worden uitgenodigd voor deze vergadering.

Nota Grondbeleid

RIB zwembad Blokweer

RIB Duurzaamheid; Opmerking over inhoud: er staat structureel transformatiehuisje ipv transformatorhuisje in het stuk.

Beantwoording vragen fietsveiligheid

Remco de Boer is voorzitter.

Doorlopende lijst ingekomen stukken:

geen stukken te agenderen op de commissies.

6 Verzoeken, uitnodigingen en overzicht lijst beeldvormende en informatieve bijeenkomsten

BIO Duurzaamheid: technisch voorzitter uit de raad: Herman Verweij.

Werkbijeenkomst Zuidelijk Havengebied: nogmaals de check of deze bijeenkomst volledig in beslotenheid moet.

Kan er door de pfh informatie worden gedeeld over scenario's grondwaarde? Dan graag daarover in beslotenheid het gesprek, zonder aanwezigheid ontwikkelaar.

BIO JOGG 7 januari: gezien de volle agenda's en prioritering ziet het presidium af van deze bijeenkomst. Wel ontvangt de raad graag schriftelijke informatie (RIB).

BIO Woonkracht10: vanwege programmering, wanneer worden de getekende PALT afspraken verwacht?

BIO GR DG&J/GR Sociaal: benaderen vanuit de risicomatrix in de Begroting (verbonden partijen). De raad wil in gesprek als reactie op ingediende zienswijzen en kijkend naar de toekomst, wel graag samen optrekken met portefeuillehouder (en ambtelijk ondersteuner).

7 Vaststelling transitieplan omgevingsplan gemeente Alblisserdam - Raadsinformatiebrief

Presidium maakt graag gebruik van het aanbod om dit stuk in een werkbijeenkomst toe te laten lichten. Is 7 januari 2025 daar mogelijk een geschikt moment voor? (Afhankelijk van programmering BIO Woonkracht10). Griffie zoekt een geschikt moment. De RIB dient als onderliggend document, dat later regulier in de raad als ingekomen stuk kan komen.

ORGANISATORISCHE ZAKEN

8 Omgevingstafel

Omgevingstafel is niet bijeen geweest.

9 Opzet gesprek Presidium en College 25 november 2024

Opzet wordt globaal doorgenomen. Zorg voor prikkelende stellingen op gebied van: eigenaarschap, communicatie, scherpste, rolinvulling/rolvastheid.

Avond is in Landvast en start om 18.00 uur.

10 Opschonen lijst moties en toezeggingen - Voorstel

De lijst is nog niet op orde en is ook nog niet op de collegetafel geweest. Deze komt naar verwachting in de volgende raadsronde terug.

11 Instructie voor de griffier van de gemeente Alblisserdam 2024 - Voorstel

Het voorstel wordt kort toegelicht door de voorzitter van de werkgeverscommissie. Het stuk gaat direct als hamerstuk naar de raad van 17 december. In het voorstel is het vak 'portefeuillehouder' leeg, gewenst is om hier 'werkgeverscommissie' in te vullen (techniek van ons systeem).

12 Memo invoering 2 MFA

De noodzaak van 2 MFA wordt onderkend. Vraag is of het moment om over te gaan, direct voorafgaand aan de commissievergadering moet zijn of al eerder (BIO avond). Griffie stemt dit af met ICT.

SLUITING

13 Rondvraag

Winter3daagse actie voor de voedselbank: het is aan de fracties om dit op te pakken. Griffie verstrekt de mailadressen van de fracties. Ook wordt nagevraagd of er in de Rederij ook aandacht is voor deze actie.

Jacco Schook vraagt naar het moment van verzending van de brief over het Sportakkoord. Deze is op de avond van de Begrotingsraad bij de griffie aangekomen, niet daarvoor.

Jako Sterrenburg vraagt wanneer de nieuwjaarsreceptie is en of deze alvast kan worden aangekondigd via het weekbericht. (woensdag 8 januari). Verder vraagt hij of de wethouders in Alblasterdam lid zijn van de Wethoudersvereniging. Dit naar aanleiding van het bericht in de media dat de vereniging alarm slaat inzake de bezuinigingen.

De griffier meldt namens de gemeentesecretaris dat het raadsvoorstel opheffen geheimhouding (rapport Wissing) in de maak is en naar de raad van 17 december gaat.

14 Sluiting

De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering.